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WARNING:
1.Observe all applicable traffic rules and regulations regarding the use of scooters in your 
country. 
2.Please ride on a flat and clean surface. Never use near steps, sloped driveways, hills road-
ways, alleys, swimming pool areas, road, on grass or wet surfaces or other bodies of water.
3.Only one person may use this scooter at any given time. 
4.For your own safety, always wear suitable protective equipment. Never ride without helmet, 
hand and wrist protection, elbow protection, and knee protection. 
5.Check the steering system is correctly adjusted and that all connection components are firmly 
secured and not broken. Check all connectors or fasteners for integrity and stability (e.g. the 
folding mechanism and the correct height of the handlebar). 
6.Always wear suitable shoes (never ride without shoes or with sandals or shoes that do not 
allow for firm, secure stance). 
7.Do not ride during darkness and/or under conditions of poor visibility. 
8.This scooter is not suitable for performing jumps or stunts.

MAINTENANCE & CARE
A. Keep all instructions and parts relating to this product for future reference. 
B. Regularly check for damage and that all screws are securely tightened. 
C. Check that the seat is securely fastened. 
D. Lubricate the chain as often as required. 
E. Clean your Scooter and wheels with a clean damp cloth.

RECOMMENDATIONS FOR USE
Before each use, check that your scooter is correctly assembled: there must be a "click" at each 
moment of engagement in the vertical locking position of the steering column, and rapid tighten-
ing of the steering column and of the folding mechanism.
Please note: the brake may become hot during use. Do not touch it after use.
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1. Handles 
2. Rapid tightening lever of handles 
3. Steering column spring button 
4. Brake/Mudguard 
5. Plastic folding lever 
6. Handle spring button 
7. Handlebar stem 
8. Rapid tightening lever of steering column 
9. Steering column 
10. Folding mechanism
11. Rapid tightening lever of folding mechanism
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Assemble the scooter 

A- Unfold the steering column
Open the rapid tightening lever (11), and then pull the plastic folding Lever (5) upwards to 
unlock the Folding Mechanism (10). Then lift the steering column (9) until it reaches the vertical 
locking position (you should hear a "click" engagement), and then tighten the rapid tightening 
lever (11) firmly.

B- Positioning handles 
Take out the two handles (1) from the plastic handle holder under the rapid tightening lever of 
handle (2), and insert them into handlebar stem (7) until it is locked in the holes. Check that the 
two handle spring buttons (6) are effective and visible. 

C- Adjust the height of the handlebar 
Open rapid tightening lever of steering column (8), if you want adjust the height of the handle 
bar, first press the steering column steering column spring button (3), then move the steering 
column up and down until lock it in the hole, and last step is firmly tightening the rapid tightening 
lever of steering column (8).

How to assemble
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D- Folding handle lever
Open rapid tightening lever of steering column (8), press the steering column Steering column 
spring button (3), lower the handle lever, and then tighten rapid tightening lever of steering 
column(8). 

E-Retract the handle 
About Retracting the two handles (1), press Handle spring button (6), take the handle (1) out of 
Handlebar stem (7), and put it into the plastic handle holder under the Rapid Tightening Lever of 
handle(2). 

F-Folding the steering column 
Open the quick tightening lever (11), and then pull the plastic Folding Lever (5) upwards to 
unlock the folding mechanism (10). then lower the steering column (9) until you reach the 
locked position, and then tighten the Rapid Tightening Lever (11).

How to fold
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AVERTISSEMENT:
1. Respectez toutes les règles de circulation et les règlements applicables à l'utilisation de 
scooters dans votre pays. 
2. Veuillez rouler sur une surface plane et propre. N'utilisez jamais le scooter à proximité de 
marches, d'allées en pente, de routes en pente, d'allées, de piscines, de routes, sur de l'herbe 
ou des surfaces humides ou d'autres plans d'eau. 
3. Une seule personne est permise d'utiliser ce scooter à la fois. 
4. Pour votre propre sécurité, portez toujours un équipement de protection approprié. Ne roulez 
jamais sans casque, sans protection des mains et des poignets, sans protection des coudes et 
des genoux. 
5. Vérifiez que le système de direction est correctement réglé et que tous les éléments de 
connexion sont solidement fixés et ne sont pas cassés. Vérifiez l'intégrité et la stabilité de tous 
les connecteurs ou fixations (par exemple, le mécanisme de pliage et la hauteur correcte du 
guidon). 
6. Portez toujours des chaussures adaptées (ne roulez jamais sans chaussures ou avec des 
sandales ou des chaussures qui ne permettent pas une position ferme et sûre). 
7. Ne pas conduire dans l'obscurité et/ou dans des conditions de mauvaise visibilité. 
8. Ce scooter n'est pas adapté pour exécuter des sauts ou des cascades.

ENTRETIEN ET MAINTENANCE
A. Conservez toutes les instructions et les pièces relatives à ce produit pour pouvoir vous y 
référer ultérieurement. 
B. Vérifiez régulièrement que le produit n'est pas endommagé et que toutes les vis sont bien 
serrées. 
C. Vérifier que le siège est bien fixé. 
D. Lubrifiez la chaîne aussi souvent que nécessaire. 
E. Nettoyez votre scooter et les roues avec un chiffon propre et humide.

RECOMMANDATIONS D’UTILISATION
Avant chaque utilisation, vérifiez que votre scooter est correctement assemblé: Il doit y avoir un 
«clic» à chaque moment d’enclenchement dans la position de verrouillage vertical de la colonne 
de direction, et serrez rapidement la colonne de direction et le mécanisme de pliage.
Note: le frein peut devenir chaud pendant l’utilisation. Ne le touchez pas après utilisation.



1. Poignées
2. Levier de serrage rapide des poignées
3. Bouton à ressort de la colonne de direction
4. Frein / Garde-boue
5. Levier de pliage en plastique
6. Bouton à ressort de la poignée
7. Tige de guidon
8. Levier de serrage rapide de la colonne de direction
9. Colonne de direction
10. Mécanisme de pliage
11. Levier de serrage rapide du mécanisme de pliage
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Assemblage de la trottinette

A- Déplier la colonne de direction
Ouvrez le levier de serrage rapide (11), puis tirez le levier de pliage en plastique (5) vers le haut 
pour déverrouiller le mécanisme de pliage (10). Soulevez ensuite la colonne dedirection (9) 
jusqu’à ce qu’elle atteigne la position de verrouillage vertical (vous devriez entendre un engage-
ment «clic»), puis serrez bien le levier de serrage rapide (11).

B- Poignées de positionnement
Retirez les deux poignées (1) du support de poignée en plastique sous le levier de serrage 
rapide de la poignée (2), et insérez-les dans la tige du guidon (7) jusqu’à ce qu’elle soit 
verrouillée dans les trous. Vérifiez que les deux boutons à ressort de la poignée (6) sont efficac-
es et visibles.

C- Régler la hauteur du guidon
Ouvrez le levier de serrage rapide de la colonne de direction (8), si vous voulez régler la hau-
teur du guidon, appuyez d’abord sur le bouton à ressort de la colonne de direction (3), puis 
déplacez la colonne de direction de haut en bas jusqu’à ce qu’elle soit verrouillée dans le trou, 
et la dernière étape consiste à serrer bien le levier de serrage rapide de la colonne de direction 
(8).
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Comment assembler
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D- Levier de poignée pliante
Ouvrez le levier de serrage rapide de la colonne de direction (8), appuyez sur le bouton à 
ressort la colonne de direction (3), abaissez le levier de poignée, puis resserrez le levier de 
serrage rapide de la colonne de direction (8).

E-Retirer la poignée
A propos de la rétraction des deux poignées (1), appuyez sur le bouton à ressort de la poignée 
(6), retirez la poignée (1) de la tige du guidon (7) et placez-la dans le support de poignée en 
plastique sous le levier de serrage rapide de la poignée (2).

F-Plier la colonne de direction
Ouvrez le levier de serrage rapide (11), puis tirez le levier de pliage en plastique (5) vers le haut 
pour déverrouiller le mécanisme de pliage (10). Abaissez ensuite la colonne de direction (9) 
jusqu’à ce qu’elle atteigne la position verrouillée, puis serrez le levier de serrage rapide (11).

Comment plier
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